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Marisa Abudu
Object

Experience

Education

Personal 
Data

References
Entry-Level staff accounting position with a public accounting firm

Summer 2010  Accounting Intern: PwC Consulting, New York City

· Assisted in preparing corporate income tax return

· Attended meetings with clients

· Conducted research in corporate tax library and wrote research report

Nov.2005—Aug.2008  Payroll Specialist: City of New York

· Worked in civil service position in department of Administration

· Audited all overtime billing

· Developed two new forms for requesting independent contractor status that are now used city-wide

· Represented 28-person work unit on the department’s management-labour committee 

Jan. 2005—present

              Pursuing a 5-year bachelor of business administration degree (major in accounting)from New York University

· will graduate June 2011

· Attended part-time from 2005 until 2008 while holding down a full time job

· Have financed 100% of all college expenses through savings, work, and student loans

· Helped start the Minority Business Student Association at NYU
    and served as program director for two years

· Am a member of the Accounting Society

· Am willing to relocate

Available upon request
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Marisa Abudu

求职目标

工作经验

教育背景

个人资质

证明人
上市会计师事务所初级会计职位

2010年暑期  实习会计师: 普华永道会计师事务所，纽约市

· 协助完成企业收入纳税申报

· 参与各类客户会面洽谈

· 进行企业税资料收集调查以及撰写相关报告

2005年11月—2008年8月  薪酬专员: 纽约市

· 任职于纽约市政府行政部
· 审计逾期账单
· 开发针对获取独立承包商情况的两种新形式，并被推广到全市范围
· 在行政部的劳工委员会担任一个28人工作组的代表
2005年至今

              在纽约大学研读五年制的工商管理学士学位课程（财会专业）

· 将在2011年6月毕业

· 2005-2008年从事兼职同时拥有一份全职工作

· 通过工作，助学贷款和存款完全独立支付大学费用

· 帮助在纽约大学建立商科少数族裔学生联合会，同时任负责
人长达两年

· 会计学会的正式成员

· 可以异地工作

有参考资料备索





